
17. okt. 2022

Referat frå styremøte i elevrådet 17. oktober

Desse møtte:

Alva Bettine Kilvik

Mohammed Warsave

Vilde Kausland Vabø

Leander Eide Gullord

Julianne Trellevik

Magnus-Olai Austevoll

Arthidthaya Supanyachotskul (Benå)

Hedda Thormodsen og Martha Landro (skrivar)

Sak 1: Resultat frå avstemminga og innmelding i Elevorganisasjonen

Dette vil vi søke om:

- sittegrupper i steinhallen
- juleball
- utstyr til friminutta, slåball m.m.
- arrangere kahoot i friminutt, premie kinobillett



17. okt. 2022
- Halloween arrangement.
- Snack til møtene til elevrådet
- Karneval - februar/mars

Sak 2: Kompensasjon frå statistjobben i Rykter

Sak 3: Økonomi

Sak 4: Samarbeid med FAU

Alva, Benå, Magnus Olai

Sak 5: Helsesjukepleiar og skulelege på skulen

Sak 6: Vassautomat

Sak 7: Innspel til saker

- arrangere kahoot i friminutt, premie kinobillett, sjokolade e.l.

Neste Møte blir:
torsdag 27 oktober 09:50


